



INSTRUCTIONS: SKU# CL-RWL-10A | 1000 LUMEN LED RECHARGEABLE WORK LIGHT WITH MAGNETIC BASE

IMPORTANT: PLEASE READ THESE INSTRUCTIONS CAREFULLY TO ENSURE THE SAFE AND EFFECTIVE USE OF THIS PRODUCT.

INTRODUCTION:

- Battery: 3.7V 4400mAh Li Ion
- Charging Input: 5V DC 2A
- Charging Time: 2.5 -3 hrs (approx.)
- Lamp Operating Time: 3.5-4 hrs (1000lm) 7-8 hrs (500lm) >10 hrs (250lm)
- Output Type: Type C
- Do not drop the lamp as this can damage and shorten the lifespan of the unit.
- Charging on a regular basis is advised to prolong the life of the battery cells.

PREPARING THE LAMP:

CHARGING:

- **IMPORTANT:** Fully charge before first use . Make sure the lamp is switched off before charging.
- Uncoil the charging lead and plug the connector into the charging socket at the back of the lamp.
- Plug the charger into the main supply / car 5V supply. LED charge indicator lights will fully light up when device is fully charged.
- The light has a USB port and can be used as a power bank to charge your phone.

NOTE:

- Disconnect from the main / 5V supply as soon charging is complete.
- Unplug the charger from the main / 5V supply. Unplug the charging lead from the lamp.
- The light will operate continuously for approx. 3.5-10 hours on one charge depending on function being used.
- To maintain battery, charge monthly if light is not in use.
- This product is not waterproof and is designed for dry use only.



EYES:



- **DO NOT look directly at the LED lights.**
- **DONOT remove the LED lights protective covering.**



CARE FOR YOUR PRODUCT:

This product has a **two-year warranty** from the date of purchase—this guarantees against failure due to factory defects, whether caused by materials or workmanship. The warranty is non-transferable and only pertains to the original purchaser. Proof of purchase is required for any repair or replacement, so please keep your proof of purchase receipt. This warranty does not cover normal wear and tear or damage due to misuse. Misuse of this product includes but is not limited to:

- Using outdoors in extreme weather conditions.
- Opening the product's housing.
- Any attempts to update, remodel or fix the unit yourself.

If you have questions or missing parts, please contact our customer care at 1-888-745-4837





INSTRUCTIONS: SKU# CL-RWL-10A | LAMPE DE TRAVAIL RECHARGEABLE À DEL DE 1000 LUMENS AVEC BASE AGNÉTIQUE

IMPORTANT: VEUILLEZ LIRE ATTENTIVEMENT CES INSTRUCTIONS POUR GARANTIR UNE UTILISATION SÛRE ET EFFICACE DE CE PRODUIT.

INTRODUCTION:

- Batterie : 3.7V 440m AH Li Ion
- Entrée de charge: 5V DC 2A
- Temps de charge: 2,5-3 hrs (approx.)
- Durée de fonctionnement : 3,5-4 hrs (1000 lm). 7-8 hrs (500 lm). >10 hrs (250 lm)
- Type de sortie : Type C
- Ne laissez pas tomber la lampe car cela peut endommager et raccourcir la durée de vie de l'appareil
- Une charge régulière est conseillée pour prolonger la durée de vie des cellules de la batterie

PRÉPARATION DE LA LAMPE:

MISE EN CHARGE:

- **IMPORTANT:** Changez complètement avant la première utilisation. Assurez-vous que la lampe est éteinte avant de charger.
- Déroulez le câble de charge et branchez le connecteur dans la prise de charge à l'arrière de la lampe.
- Branchez le chargeur sur l'alimentation principale / sur l'alimentation 5V de la voiture. Les voyants de charge LED s'allument lorsque l'appareil est complètement chargé.
- La lumière peut être utilisée comme une banque d'alimentation pour charger votre portable.

REMARQUE:

- Débranchez l'alimentation principale / 5V dès que la charge est terminée.
- Débranchez le chargeur de l'alimentation principale / 5V. Débranchez le câble de charge de la lampe.
- La lumière fonctionnera en continu pendant environ 3,5 à 10 heures sur une charge (selon la fonction).
- pour maintenir la batterie, chargez-la tous les mois si la lumière n'est pas utilisée.



EYES:

- **Ne regardez pas directement les lumières pendant un certain temps.**
- **Ne pas retirer la lentille de protection couvrant les lumières.**



Ce produit est garanti contre les pannes dues à des défauts de fabrication ou de fabrication pendant deux (2) ans à compter de la date d'achat. Cette garantie n'est pas transférable et s'applique uniquement au propriétaire d'origine. Une preuve d'achat est requise pour la réparation ou le remplacement. Cette garantie ne couvre pas l'usure normale des pièces.

Ou des dommages résultant d'une mauvaise utilisation du produit. L'utilisation abusive du produit comprend, mais sans s'y limiter: l'utilisation dans des conditions météorologiques extrêmes, l'ouverture du boîtier du produit ou les tentatives de remodelage / modifications apportées au produit.

If you have questions or missing parts, please contact our customer care at 1-888-745-4837

